

Square Dance – Friendship through dancing **Square Dance - Getanzte Freundschaft** **Daphne Iten-van Velzen** **Crazy Cow Dancers Sevelen**



It was Saturday morning at 11a.m., 1 July. A bus from Stuttgart arrived in Vaduz, Liechtenstein. About 60 people got off and made their way to the town hall square, directly below the castle, where they were enthusiastically welcomed by the CRAZY COW DANCERS.

The visitors had great plans: Within 24 hours, they wanted to dance in five countries: in Austria, Liechtenstein, Switzerland, France and Germany. Some knew each other, most of them did not.

They got to "business" straight away; many squares were formed, and there was a lot of dancing and laughing. Dancing partners were exchanged, and the spectacle started again. The sheer 'joie

Es war Samstagmorgen den 1.Juli, 11:00 Uhr. Ein Bus aus Stuttgart kam in Vaduz/Liechtenstein an. An die 60 Leute stiegen aus und begaben sich auf den Rathausplatz, direkt unter dem Schloss, wo sie von den CRAZY COW DANCERS begeistert empfangen wurden.

Unsere Gäste hatten sich viel vorgenommen: innert 24 Stunden möchten sie in 5 Ländern tanzen: Österreich, Liechtenstein, Schweiz, Frankreich und Deutschland.

Einige kannten sich, die meisten nicht. Gleich ging es zur Sache; viele Squares wurden gebildet und es wurde zusammen getanzt und gelacht. Tanzpartner wurden gewechselt und das ganze

de vivre' was contagious: Tourists also started to dance, and nearly everybody watching had a smile on their face.

An hour later, the hubbub was over, and the Five-Country-Tour dancers set off for the next dancing place.

Schauspiel ging von vorne los. Die pure Lebensfreude war ansteckend: sofort tanzten auch Touristen mit und fast jeder, der zuschaute, hatte ein Lächeln im Gesicht.

Eine Stunde später war der Spuk wieder vorbei, und die Tänzer der Five Country Tour fuhren zum nächsten Tanzort.

